
 

 

 
Referat af skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag den 11. januar 2022 kl. 17.00 - 20.00. 
 
Punktet meddelelser udgår fra dagsorden, så hvis der er emner til dette punkt, skal de fremsendes som et 
kort skriftligt notat inden skolebestyrelsesmødet 

Forældrerepræsentanter: 

• Jette Hyldal Deichman 

• Sune Wæsel 

• Susanne Nørlund Munk 

• Morten Winther 

• Ditte Handreck 

Suppleanter: 

• Janne Hansen (indsuppleret) 

• Julie Bek (indsuppleret) 

Elevrepræsentanter: 

• Liva (8. årgang)  

Medarbejderrepræsentanter: 

• Henrik Tholstrup Larsen SFO 

• Lasse Skjerlie Gilling, lærergruppen 

Ledelsesrepræsentanter: 

• Jens Zachariasen 

• Kristian Lohmann 

• Michael Halvorsen 

• Lars Nadybal 

 

Følgende havde meldt afbud: 

• Louise Krogh (forældrerepræsentant) 

• Rasmus Edelberg (forældrerepræsentant) 

• Bjørn (9.årgang) 

 

 



 

 

Tidsplan 
Ca. 

Status 
& Bilag DAGSORDEN – Del 1 Ansvar 

Navn 
  

 
  

 
17:00 

 
Beslutning 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Velkomst og kort præsentation af ny SFO leder Lars Nadybal. Lars 
præsenterede sig selv. Der var ønske om, at Lars giver en 
opdatering på sin første tid på NH i forbindelse med, at der om 
nogle måneder skal være tilsyn med SFO.  

 

 
Formand 

 
17:00 

 
Beslutning 

Bilag 

 
2. Godkendelse af referat 
        Referatet d.7. december 2021 
 
Tilføjelse til referat under punktet Byggeri - udearealer - genhusning: 
”For skolebestyrelsen er det vigtigt at byggeri og etablering af 
legeplads foregår efter tidsplanen og i et konstruktivt samarbejde med 
skolen, naboerne og forvaltningen. I den forbindelse er det 
forvaltningens ansvar, at projekterne dels lever op til 
kommunalbestyrelsens generelle beslutninger, dels til gode 
samarbejder med skolens naboer – som ofte også er forældre – så 
skolen, skolens udearealer, legepladserne og de omkringliggende 
naboer har en generelt tilfredsstillende og hensigtsmæssig 
sameksistens.” 
 
Susanne Nørlund og elevrådet sender deres bidrag til vikarfolderen til 
Jette. 
 

 
 

Kristian 

 
17:35 

 

 
Drøftelse 

 

 
3. Planlægning af skolebestyrelsens årsmøde 

Survey indhold og udarbejdelse 
 

Mødet bliver tirsdag d. 17. maj. Foreløbige dagsordenspunkter: 
• Survey /Rasmus 
• Trivselsmåling blandt elever 
• Corona /JZ 
• Byggeri /Sune 
• Fritidstilbud: Genetablering af, at det er naturligt at gå i klub/SFO 

frem for at gå hjem. 
Endelig dagsorden udarbejdes på mødet i marts. 
 
Der skal afholdes skolebestyrelsesvalg senest ultimo marts, og der 
bliver valgmøde d. 29/3 kl. 17-18 med orientering og mulighed for at 
stille op. Er der et overtal af kandidater, bliver der efterfølgende 
fundet dato for valghandling. Rasmus, Jette og Sune er på valg. 
Susanne samler de øvrige forældrerepræsentanter for at blive enige 
om retning og indhold for det fremtidige skolebestyrelsesarbejde. 
 

 
Alle 

 

 
18.05          

 

 
Drøftelse 

 

 
4. Ønsker og input fra skolebestyrelsen vedrørende indsatsområder i 

skoleåret 2022/2023 
• Fokus på det sociale efter corona. Dertil også på kost, 

ernæring, motion/bevægelse. Både i skole- og fritidstilbud. 

 
Bestyrelse 

 



 

 

• Genetablering af fritidstilbud efter et par år, hvor vingerne har 
været stækket. De yngste klubårgange kender slet ikke til, 
hvad klubben kan være, da de kun har været der under 
corona. 

• Differentieret undervisning - bl.a. ift. at der måske er 
mellemformer på vej. 

• Evt. Fremtidens skole 2030: Skoleudviklingsgruppen arbejder 
pt. på de 6 børneløfter. 

• De to ekstra kommunale lektioner på 4. og 8. årgang kan 
skolebestyrelsen vælge at lægge til andre fag end de 
nuværende (hhv. idræt/svømning og geografi). 

På mødet i marts konkretiserer ledelsen deres bud på, hvordan 
ovenstående implementeres. 
                                                        

     
18.25 
    

 
 
 

 
Drøftelse 

 

 
5. Byggeri – udeareal og genhusning 
Ultimo januar kan omklædningsrum tages i brug, så der kan gøres 
brug heraf i anden planperiode. 
Stueetagen i den røde fløj bliver klar i tide til, at 1. maj-børnene kan 
flytte ind. Resten af bygningen bliver færdiggjort i ugerne umiddelbart 
efter. Ledelsen drøfter pt., hvordan lokalerne skal anvendes, når alle 
klasser vender tilbage. Er der noget i den nuværende anvendelse af 
lokaler, der bør videreføres? 
Susanne, Preben og byggeleder Steffen, holder hånd i hanke på fejl og 
mangler i den gule bygning. Der er ugentlige møder med bl.a. Finn 
Holm fra kommunen - herunder vedrørende manglende 
solafskærmning. Ønske fra skolebestyrelsen om, at JZ efterspørger ny 
dato for færdiggørelse af den gule bygning. 
Der planlægges efter, at der optimalt set startes op på 
udearealer/legeplads ultimo juni med færdiggørelse i løbet af 2022 - 
dog ikke shared space, som laves efterfølgende. Vanskeligt at starte 
tidligere pga. det igangværende byggeri. Skolebestyrelsen ønsker at 
fastholde tidsplanen for legepladsen og efterspørger samtidig tidsplan 
for shared space. 

 
 
 
 
 
 
 

  
  



 

 

 
 
 

Tidsplan 
Ca. 

Status 
& Bilag DAGSORDEN – Del 2 Ansvar 

Navn 
    

 
18.45 

 
Orientering 

 
6. Understøttende undervisning - tilsyn 

Eksempler på model med to lærere samt model med lærere og 
pædagog  

 
Lærer/pædagog: 
Der arbejdes på et mere fast koncept for pædagogerne på tværs af 
årgange og trin samt på større indblik i hinandens arbejde på tværs af 
faggrupper. På mellemtrin er UU primært klasseopdelt, mens det i 
udskolingen også kan være på tværs af årgangen. 
 
To lærer: 
Altid dansk- og matematiklæreren sammen. Typisk holddeling, der 
giver større mulighed for fordybelse, målrettede faglige eller sociale 
indsatser, bevægelsesaktiviteter og brug af konkrete materialer. En 
positiv følgevirkning er, at eleverne ikke har helt så lange dage, idet 
7.-8. lektion kan opleves mere konfliktfyldte, og eleverne på dette 
tidspunkt ofte er mindre læringsparate. 
 
7. Kort status på Covid 19 – opstart 2022 
Selvtestkittet er nu den primære screening. Ca. 1.400 forældre 
hentede selvtestkit på Tre Falke Skolen forud for skolestart, og 
efterfølgende har der været levering på hver skole ugentligt både til 
klasser og personale. Endvidere er der tirsdag og torsdag kl. 9.30 - 
10.30 mulighed for at blive podet på skolens kontor. 
Endnu har der ikke været stor smitte blandt personalet, og de 
opblødte retningslinjer for isolation gør, at det pt. ikke er en 
personalemæssig udfordring. 
Holddeling på tværs af klasser fortsætter. Der er fokus på afstand, 
rengøring, håndsprit og hygiejne. 
Skolebestyrelsens forældrerepræsentanter ønsker at normalisere 
hurtigst muligt og mest muligt. 
 

 
8. Høringsbrev vedrørende madordning- tidsplan for 

skolebestyrelsesvalg 2022 
Madordning: 
Et flertal i skolebestyrelsen ønsker at fortsætte med madordningen, 
men påpeger samtidig et forbedringspotentiale i udbuddet. 
 
Skolebestyrelsesvalg: 
Der skal i foråret 2022 afholdes valg til skolebestyrelsen. Der skal 
udsendes information om valget i uge 6. Efterfølgende kan 
interesserede kandidater melde sig. Der holdes valgmøde d. 29/3-22. 
Hvis der bliver fredsvalg er valget afgjort primo april. I tilfælde af 
afstemning vil handlingen forløbe i maj 2022. 
 
Ditte, Susanne og Janne repræsenterer skolebestyrelsen i et møde 
vedrørende mellemformer tirsdag d. 25. januar 2022. 

 
Lasse 

Michael H 



 

 

 
 

9. Kommunikation fra mødet samt punkter til dagsorden for 
kommende møder 

Byggeri 
Legeplads/udeareal 
Punkterne fra december mødet 
Evt. info om valgmøde 

 
 

19.50 
 
Orientering 

 
10. Eventuelt 
Kort drøftelse af omfanget af online undervisning 

 
Alle 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
Ledelsen udkast til møderække i skoleåret 
2021/2022 
 
Tirsdag d. 17. august kl. 17-20 
Tirsdag d. 7. september kl. 17-20 
Tirsdag d. 5. oktober kl. 17-20 
Tirsdag d. 2. november kl. 17-20 
Tirsdag d. 7. december kl. 17-20 
Tirsdag d. 11. januar kl. 17-20 
Tirsdag d. 1. februar kl. 17-20 
Tirsdag d. 1. marts kl. 17-20 
Tirsdag d. 5. april kl. 17-20 
Tirsdag d. 3. maj kl. 17-20 
Tirsdag d. 7. juni kl. 17-20 

 
 
 

    
 
 
Styrelsesvedtægt for Frederiksberg Kommunes skolevæsen  
 
https://www.frederiksberg.dk/sites/default/files/2020-
02/Styrelsesvedtaegt_Frederiksberg_Kommunes_skolevaesen_2019.pdf 

https://www.frederiksberg.dk/sites/default/files/2020-02/Styrelsesvedtaegt_Frederiksberg_Kommunes_skolevaesen_2019.pdf
https://www.frederiksberg.dk/sites/default/files/2020-02/Styrelsesvedtaegt_Frederiksberg_Kommunes_skolevaesen_2019.pdf
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